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امام جمعه جلفا: مسئولان مجازات نجومی بگیران را به فراموشی سپرده اند
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به گزارش روابط عمومی اداره کل تبلیغات اسلامی استان آذربایجان شرقی، امام جمعه شهرستان جلفا در خطبه های نماز جمعه
ضمن تسلیت شهادت امام جواد (ع)، راه و روش ائمه اطهار (ع) را در درجه اول، هدایت مردم و ایستادگی در برابر ظلم و جور
زمان خود دانست و گفت: ائمه معصومین (ع) به منظور حفظ و صیانت اسلام ناب محمدی از تعرض و تحریف دشمنان،
تلاشهای زیادی انجام دادند و از آنجایی که سعی بر این داشته اند این امانت گرانبها صحیح، سالم و بدون کوچکترین تحریف و
تغییری به امام بعد منتقل شود، لذا غریبانه ترین شهادت ها نیز نصیب این بزرگواران شده است که امام جواد(ع) نیز از جمله

این امامان غریب و مظلوم بوده که پس از تحمل سالها زندان و سختی به دست دشمنان دین و قرآن به شهادت رسید.

حجتالاسلام علی انتظاری در ادامه، ضمن تبریک سالروز ازدواج حضرت علی(ع) و حضرت فاطمه(س) بیان کرد: خداوند متعال
برای هدایت و عاقبت به خیر شدن بشر بهترین الگوها را برای انسان فرستاده اما متاسفانه ما انسانها علاوه بر اینکه از این
الگوها در جهت سالم سازی خود و زندگی خود استفاده نمی کنیم بلکه در مقابل این نعمت عظیم خداوند، قدر نشناسی و

ناسپاسی کرده و با جهالت و ندانم کاری خود را به زحمت و سختی می اندازیم.
وی ادامه داد: یکی از این نعمت ها، حضرت امیرالمومنین (ع) و حضرت فاطمه (س) می باشند که بررسی و الگوبرداری از ابعاد
زندگی، حرکات و سکنات این دو انسان تراز و الهی می تواند زندگی هر انسانی را متحول کرده و او را به سوی کمال رهنمون

سازد.

نماینده ولی فقیه در شهرستان جلفا در بخش دیگر سخنان خود با اشاره به واجب الاطاعه بودن اوامر و فرمایشات رهبر معظم
به همان صورت باشد،  الاجرا می  برای هر مسلمانی لازم  اکرم(ص)  پیامبر  اوامر و سفارشات  انقلاب، گفت: همانطوریکه 
فرمایشات مقام عظمای ولایت فقیه نیز لازم الاجرا هست و نباید فرمایشات ایشان را بهعنوان یک سخنرانی صرف تلقی کنیم و

بر همه مسئولان، در قوای سه گانه و سایر دستگاهها واجب است که اوامر و دستورات ایشان را مورد اجرا قرار دهند.
انتظاری ادامه داد: مردم وظیفه دارند ضمن اجرای فرامین رهبری، خواسته های ایشان را از مسئولین امر مطالبه کرده و از آنها
بخواهند که در قبال مسئولیتی که بر عهده گرفته اند، جوابگوی قصورات و کوتاهی های خود بوده و این مساله را با جدیت تمام

دنبال کنند.

امام جمعه جلفا در ادامه با اشاره به مواردی که بارها مورد تاکید و سفارش رهبر انقلاب قرار گرفته ولی توسط مسئولین در آن
حوزه ها کاری صورت نگرفته است، اظهار کرد: علی رغم تاکیدات امام خمینی(ره) و مقام معظم رهبری در خصوص تکریم ارباب

رجوع، در مواردی شاهد هستیم که این امر به خوبی صورت نمیگیرد.
وی افزود: در سالهای قبل جلساتی با عنوان پرسش و پاسخ از مسئولین برگزار میشد که رویه مناسبی برای پاسخگویی مسئولین
بود ولی متاسفانه در سالهای اخیر شاهد چنین جلساتی نیستیم و در صورت عدم تکریم یا بی احترامی و توهین به مردم، این
حرفها در جایی شنیده نخواهد شد و مسئولین باید در میان مردم باشند تا هم از نزدیک بتوانند در جریان حرفها و دردهای

مردم قرار گیرند و هم مردم راحت تر بتوانند درباره نحوه برخوردی که با آنها در ادارات و نهادها صورت میگیرد، صحبت کنند.

امام جمعه جلفا یکی دیگر از مواردی که در بیانات رهبری به کرار تاکید شده ولی مورد بی مهری مسئولین قرار گرفته است را
کارهای فرهنگی بیان کرده و عنوان کرد: علی رغم اینکه در هفته دولت از خدمات بسیار ارزنده دولت رو نمایی شد که حقیقتا
جای تقدیر دارند و رهبر انقلاب نیز از این زحمات تقدیر کردند اما باید بگوئیم در میان همه این کارهای مثبت و ارزنده، جای کار
فرهنگی خالی بوده و فعالیت موثر در حوزه فرهنگ صورت نپذیرفته است و با کمال تاسف این یک حقیقت است که اگر بگوئیم
فرهنگ و عفت عمومی جامعه به جای پیشرفت روز افزون دچار پسرفت شده و دشمن با از بین بردن و تاثیر گذاری بر روی
فرهنگ غنی مردم ایران، توانسته به هدف شوم خود در این باره برسد و مردم باید با جدیت تمام از مسئولین مطالبه کنند که

چرا هیچ نهادی در برابر تهاجمد فرهنگی گسترده جوابگو نبوده و کاری انجام نمی دهد؟

وی در ادامه با اشاره به موضوع اقتصاد مقاومتی تاکید کرد: برخی از دستگاهها و نهادها علی الظاهر اعلام میکنند که درباره
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اقتصاد مقاومتی کارهایی کرده اند ولی باید گفت، کار ویژه ای، توسط هیچ یک از نهادها در این باره صورت نگرفته است و همه
ی این برنامه ها بیشتر جنبه نمایشی و تشریفاتی دارند، تا جایی که رهبر انقلاب علنا و صراحتا در این باره فرمودند که از

عملکرد دستگاهها در این خصوص راضی نیستند.

انتظاری اظهار کرد: علی رغم اینکه رهبر انقلاب به دفعات مکرر به استفاده از کالای داخلی و حمایت از تولید ملی سفارش کرده
اند اما می بینیم که بازارهای ما مملو از اجناس کشورهای خارجی و بیگانه می باشد و این خود دلیل محکمی بر عدم همت

مسئولین در این باره می باشد.

خطیب جمعه جلفا گفت: در مساله حقوق های نجومی، همه شاهد آن بودیم که عده ای با وقاحت تمام و خیانت به انقلاب
اسلامی، برای خود ثروت های کلانی دست و پا کرده بودند و وقتی صحبت از مجازات و برخورد با پرداخت های نجومی میشود
عده ای میگویند این حرف ها را بیان نکنید باعث نا امیدی مردم میشود نخیر اینگونه نیست نجومی بگیران باعث ناامیدی

مردم شده اند باید با آن ها برخورد شود.
وی اضافه کرد: رهبر انقلاب قاطعانه دستور برخورد با خاطیان و متخلفان و استرداد مبالغ برداشته به خزانه را صادر کردند اما

عملا تا بدین جای کار شاهد هستیم که اتفاق خاصی در این باره صورت نگرفته است و به باد فراموشی سپرده شده است.
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